

Goethe-Institut Philippinen Newsletter: Wednesday Movie Night advisory



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Foto: Goethe-Institut



Our **WEDNESDAY MOVIE NIGHTS** are back!

Starting April 6, we will once again show **free screenings** of German movies at our library FOR FREE!

We'll kick off with a seven film-series of works by acclaimed German director Andreas Dresen. Check the schedule below:

Title (Year)	Screening Date
Changing Skins Raus aus der Haut (1997)	April 06, 2016
Grill Point Halbe Treppe (2002)	April 13, 2016
Summer in Berlin Sommer vorm Balkon (2004)	April 20, 2016
Whiskey with Vodka Whiskey mit Wodka (2009)	April 27, 2016
Policewoman Die Polizistin (2000)	May 04, 2016
Stopped on Track Halt auf freier Stelle (2011)	May 11, 2016
The Silent Land Stilles Land (1992)	May 18, 2016

The free screenings are held **every Wednesday, 6:00 PM at: Goethe-Institut Library 1/F Adamson Center 121 L.P. Leviste St., Salcedo Village, Makati City**

Viewers get free drinks and snacks!

Der FILMABEND AM MITTWOCH ist wieder da!

Ab 6. April finden endlich wieder unsere kostenlosen **Filmabende am Mittwoch** statt. Wir beginnen mit einer Filmreihe des deutschen Regisseurs Andreas Dresen.

Die kostenlosen Filmvorführungen finden **jeden Mittwoch um 18 Uhr** in der Bibliothek des Goethe-Instituts statt. Die genaue Adresse lautet:

**1/F Adamson Center
121 L.P. Leviste St., Salcedo Village, Makati City**

Für Snacks und Getränke ist gesorgt!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de